
PROTOKÓŁ Nr III/06
z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

21 grudnia 2006 roku
w godzinach od 16.oo do 18:30 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie ( radny Piotr Nadzieja do 17:30)
• radny powiatowi 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik i radca prawny, kierownicy referatów Urzędu 

Miejskiego
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy
• sołtysi wsi (nieobecni sołtysi z Czechnowa, Gierłachowa, Kawcza, Sułowa Małego,  

Szemzdrowa, Wydartowa I, Zaborowic )
• Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie
• Kierownicy zakładów pracy z terenu gminy.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

do pkt 1 Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad
Otwarcia III Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej Przewodniczący Stanisław 

Tomiczak . Powitał wszystkich uczestników sesji; po czym stwierdził, że na 15 osobowy 
ustawowy skład rady, w sesji uczestniczy 15 radnych, jest ona zatem władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.

do pkt 2 Przedstawienie porządku obrad III Sesji Rady Miejskiej
Burmistrz wystąpił z wnioskiem o przyjęcie do porządku sesji projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.
Wniosek Burmistrza przyjęto jednogłośnie. Innych wniosków nie było. Przewodniczący obrad 
przedstawił następujący porządek obrad:
  1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
  2. Przedstawienie porządku obrad  III Sesji Rady Miejskiej.
  3.Przyjęcie protokółu nr II/06 z sesji odbytej w dniu 6 grudnia 2006 roku.
  4. Zapytania radnych.
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.
  6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.
  7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a/ zmiany Uchwały Nr XL/269/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2006 roku w 
sprawie zobowiązań finansowych,
b/ zmiany Uchwały Nr XL/270/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2006 roku w 
sprawie zobowiązań finansowych, 
c/ zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji,



d/ zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji,
e/ zmian w budżecie gminy na 2006 rok,
f/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Gościejewiach nr 35/4,
g/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego w 
Bojanowie przy ul. Dworcowej nr 4/1,
h/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego w 
Bojanowie przy ul. Kościuszki nr 1/1,
i/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Giżynie nr 23a/2,
j/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych
w Giżynie nr 23a/3 i 23a/4,
k/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych
w Zaborowicach Nr 26,
l/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych
w Bojanowie przy ulicy Drzymały Nr 18,
ł/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych
w Bojanowie przy ulicy Szkolnej Nr 1,
m/ wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.
9. Odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.

do pkt 3 Przyjęcie protokółu: nr II/06 z sesji odbytej w dniu 6 grudnia 2006 roku.
W związku z tym, że do protokółu z poprzedniej sesji nie wniesiono uwag, 

przewodniczący obrad wniósł o przyjęcie protokółu bez odczytywania. Wniosek 
przewodniczącego przyjęto. Protokółu Nr II/06 z sesji odbytej w dniu 6 grudnia 2006 roku 
przyjęto jednogłośnie (15 głosów „za”) bez odczytywania.

Przed przystąpieniem do realizacji dalszej części porządku sesji. przewodniczący 
posiedzenia udzielił głosu panu Henrykowi Nowickiemu – wiceprezesowi Okręgowego Zarządu 
Polskiego Związku Działkowców  w Poznaniu, który wręczył burmistrzowi list gratulacyjny. 
Treść listu określa załącznik nr 2  do niniejszego protokółu. Wystąpienie nagrodzono oklaskami.

do pkt 4 Zapytania radnych.
 Radny Jarosław Bartkowiak – zapytał czy będzie wyznaczone przejście dla pieszych na 

wysokości bloków spółdzielni mieszkaniowej przez drogę Nr 5 w Golinie Wielkiej,
 Radny Powiatowy Ireneusz Młynek zapytał o plan budowy sieci kanalizacji sanitarnej 

w gminie oraz o możliwość zamontowania oświetlenia ulicznego w Czechnowie.

do pkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację na temat udziału w spotkaniach 
w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokółu. 

do pkt 7. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o 
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wydanych zarządzeniach.
Burmistrz poinformował, że w okresie od ostatniej sesji wydał następujące zarządzenia:

 Zarządzenie Nr 1/06 z dnia 7 grudnia 2006 roku w sprawie zmiany załącznika do 
Zarządzenia Nr 86/03 Burmistrza Bojanowa z dnia 10 października 2003 roku w sprawie 
zatwierdzenia regulaminu rozliczeń kosztów ogrzewania dla lokali w których zainstalowano 
podzielniki ciepła na grzejnikach w budynkach komunalnych,

 Zarządzenie Nr 2/06 z dnia 18 grudnia  2006 roku w sprawie powołania Komisji 
przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w tym 
dokonania oceny ofert w trybie zapytania o cenę na dostawę obiadów dla dzieci w szkołach: 
Trzebosz, Zaborowice, Golina Wielka, Gościejewice oraz dla osób starszych na terenie gminy 
Bojanowo na okres od 2.01.2007r. do 22.06.2007r.

Ponadto Burmistrz, poinformował o pracy w okresie międzysesyjnym – jak w załączniku nr 4 
do niniejszego protokółu.
Pytań do Burmistrza nie było. Informację przyjęto jednogłośnie.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a/ zmiany Uchwały Nr XL/269/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2006 
roku w sprawie zobowiązań finansowych

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 
radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

Uchwała nr III/13/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XL/269/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2006 roku w 
sprawie zobowiązań finansowych stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 5  do niniejszego 
protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
b/ zmiany Uchwały Nr XL/270/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2006 
roku w sprawie zobowiązań finansowych

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 
radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).
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Uchwała nr III/14/06 / Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XL/270/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 kwietnia 2006 roku w 
sprawie zobowiązań finansowych stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 6  do niniejszego 
protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
c/ zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji,

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 
radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

Uchwała nr III/15/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 7  do 
niniejszego protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
d/ zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 
radnych projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

Uchwała nr III/16/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 8  do 
niniejszego protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
e/ zmian w budżecie gminy na 2006 rok

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 
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 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.
Skarbnik gminy nie miała nic do dodania do przedstawionego przy projekcie uchwały 
uzasadnienia.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie, w którym uczestniczyło 15 radnych 
projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

Uchwała nr III/17/06  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2007 rok stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 9  do 
niniejszego protokółu.

Przewodniczący obrad w godzodzinach od 17:05 do 17:20.zarządził przerwę 

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
  f/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Gościejewiach nr 35/4

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących 
komisji o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

Uchwała nr III/18/06  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Gościejewiach nr 35/4 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 10  do niniejszego 
protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
g/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Bojanowie przy ul. Dworcowej nr 4/1

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji 
o przedstawienie opinii o projekcie uchwały.

 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 
członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
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„za”).

Uchwała nr III/19/06  Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Bojanowie przy ul. Dworcowej nr 4/1 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 11  do 
niniejszego protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
h/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Bojanowie przy ul. Kościuszki nr 1/1

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał  projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

Uchwała nr III/20/06 / Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Bojanowie przy ul. Kościuszki nr 1/1 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 12  do 
niniejszego protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
i/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Giżynie nr 23a/2

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

Uchwała nr III/21/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Giżynie nr 23a/2 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 13 do niniejszego protokółu
do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
j/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnnych 
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położonych w Giżynie nr 23a/3 i 23a/4,
Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 

przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

Uchwała nr III/25/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkaniowych położonych 
w Giżynie nr 23a/3 i 23a/4 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 14 do niniejszego 
protokółu.

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
k/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych 

położonych w Zaborowicach nr 26,
Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 

przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
13 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja i radny Leszek Janowicz). Uchwała została podjęta 
jednogłośnie (13 głosów „za”).

Uchwała nr III/22/06 / Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego położonego 
w Zaborowicach nr 26 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 15 do niniejszego protokółu

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
l/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych 
w Bojanowie przy ulicy Drzymały nr 18

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, 
że członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie 
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zaopiniowali przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 

14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

Uchwała nr III/23/06 / Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych 
w Bojanowie przy ulicy Drzymały Nr 18 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 16 do 
niniejszego protokółu

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
ł/ udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych 
w Bojanowie przy ulicy Szkolnej nr 1.

Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).
Uchwała nr III/24/06 / Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych 
w Bojanowie przy ulicy Szkolnej nr 1 stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 17 do 
niniejszego protokółu

do pkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
m/ wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Projekt uchwały odczytał przewodniczący obrad. Zwrócił się do przewodniczących komisji o 
przedstawienie opinii o projekcie uchwały.
 Przewodniczący komisji budżetowej... - Jarosław Bartkowiak poinformował, że 

członkowie komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. projekt uchwały zaopiniowali 
pozytywnie. 

 Przewodniczący komisji oświaty... – Franciszek Wieremiejko przekazał, że członkowie 
komisji na posiedzeniu w dniu 19 grudnia br. nie wnieśli zmian i pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony przez burmistrza projekt uchwały.

Przewodniczący obrad poddał ) projekt uchwały pod głosowanie, w którym uczestniczyło 
14 radnych ( nieobecny radny Piotr Nadzieja). Uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 głosów 
„za”).

Uchwała nr III/24/06 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2006 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 18 do 
niniejszego protokółu
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do pkt 8 Odpowiedzi na zapytania radnych.
Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz.

 Radnego Jarosława Bartkowiaka poinformował, że w dniu 11 bm. nie było okazji do 
przeprowadzenia rozmowy w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w 
Poznaniu w sprawie uzyskania stanowiska dyrekcji we wnioskowanej sprawie – odpowiedź 
zostanie udzielona w terminie późniejszym -  zapewnił mówiący.

 Radnemu Młynkowi, Burmistrz przedstawił kolejność realizacji zadań i przygotowania 
dokumentacji w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej na terenie gminy. Burmistrz zwrócił 
uwagę, że zadania te wynikają z planu inwestycji zatwierdzanego przez radę. W celu
wykorzystania możliwości pozyskania środków finansowych z zewnątrz gmina musi mieć 
przygotowane dokumenty, aby z chwilą ogłoszenia naboru wniosków wszystkie wymagania 
mogły być spełnione. Dodatkowo, w związku z możliwością pozyskania dodatkowych środków z 
Agencji Nieruchomości Rolnych , przygotowano dokumentacje na budowę kanalizacji 
w Zaborowicach. Dodatkowo p. Młynek zapytał jakie są możliwości przyłączenia do kanalizacji 
małych miejscowości. Burmistrz wyjaśnił, że Gmina aby pomóc mieszkańcom winna przyjąć 
program pomocy w budowie oczyszczalni przydomowych– zakończył Burmistrz.
Natomiast w kwestii wnioskowanych lamp oświetlenia ulicznego w Czechnowie, Burmistrz 
wyjaśnił, że odbyto rozmowę z sołtysem w sprawie rozwiązania tego problemu.
Radni uznali otrzymane odpowiedzi za wystarczające.

do pkt 9 Wolne głosy i wnioski
W punkcie tym głos zabrali:

 Przewodniczący Rady Miejskiej:
1/ przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń o stanie majątkowym;
2/ informacyjnie przekazał, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 28 grudnia 2006 r. – 

wyjątkowo o godz. 13:00. Radny Jan Kubis wyraził sprzeciw, przypomniał, że na pierwszej sesji 
wyraźnie określono, że rada pracować będzie o godz. szesnastej. W związku z powyższym 
przewodniczący obrad oddał pod głosowanie sprawę ustalenia godziny odbycia IV sesji. 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych za godz. trzynastą głosowało 8 osób;

3/ przekazał uwagi skierowane pod adresem radnych na naradzie sołtysów, w której 
osobiście uczestniczył ( umożliwienie zabierania głos na sesji, przygotowanie się radnych do 
dyskusji nad posiadanymi materiałami, zorganizowanie sesji we wcześniejszych godzinach, 
przekazywanie przez radnych problemów mieszkańców z okręgu, z którego radny otrzymał 
mandat).

 Radny Franciszek Wieremiejko z dużym uznaniem dla organizatorów mówił o odbytym 
w dniu 16 grudnia br. mikołajkowym turnieju piłki halowej, dziękował organizatorom, 
dyrektorom szkół , zachęcił wszystkich do organizowania tego typu imprez cyt.
„niezależnie od opcji” , kończąc mówiący zwrócił uwagę, że tego typu imprezy winny być 
szerzej nagłaśnianie przez media lokalne.

 Radny Jan Kubis, nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi Burmistrza w sprawie drogi 
S5 zwrócił uwagę na konieczność pobudowania na tym odcinku kanalizacji sanitarnej. Burmistrz 
wyjaśnił, że sprawa ta wymaga przemyślenia i nie ma potrzeby podejmowania decyzji na tym 
etapie zaawansowania prac nad budową.

 Radny Powiatowy - Ireneusz Młynek zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego 
Rady Miejskiej, czy wzorem poprzedników będzie patronował rozgrywkom sportowym 
organizowanych w klasach I-III i czy będzie fundatorem pucharu. Zapytany potwierdził, że 
będzie kontynuował tradycję. Ireneusz Młynek podziękował.
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do pkt 11 Zakończenie.
Na skutek wyczerpania porządku przewodniczący obrad dziękując wszystkim za 

przybycie o godz. 18:30 zamknął III sesję Rady Miejskiej w Bojanowie.
Poprosił wszystkich o pozostanie i skierował do uczestników sesji następujące słowa cyt. 

„ Zbliżają się święta Bożego Narodzenia . Jest to czas na składanie sobie życzeń, ale i  
czas na wybaczanie. Jako przewodniczący Rady życzę radnym, Burmistrzowi, sołtysom i radom 
sołeckim, przewodniczącym zarządów osiedlowych i radom osiedla , kierownikom referatów i  
wszystkim pracownikom urzędu , mieszkańcom miasta i gminy Bojanowo , gościom tutaj  
zgromadzonym , radnym Powiatu Rawickiego oraz rodzinom wszystkich tu wymienionych 
pięknych rodzinnych Świąt Bożego Narodzenia , dużo zdrowia oraz radości z przeżywania 
Narodzin Chrystusa.

A łamiąc się opłatkiem przepraszam i proszę o wybaczenie tych wszystkich, którym 
sprawiłem przykrość swoim  postępowaniem.
Życzę wszystkim pogodnych i radosnych Świąt Bożego Narodzenia”

Protokolant: Przewodniczący obrad
Danuta Kowalska
Kierownik referatu

Przewodniczący Rady
(-) Stanisław Tomiczak
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